
 

                                                                                                                         

 

 

                                                                                  
 

 

    GREIPSTAD FOTBALL 

- EN KLUBB Å VÆRE STOLT AV 

 

Til stede:  

Kristin Nygård Schau 

Jan Eikså  

Christian Mortensen 

Kjetil Skistad 

Hege Nygård  

Heidi Lindalen 

Irma Fakic 

Øystein Smith 

Aina Berntsen  

 

Meldt forfall: 

Steffen Aarhus Nilsen 

 

 

                                                                                                                                  

Referatført: 

Nodeland – 25.06.2019 

Emne / sak: Styremøte Greipstad fotball 

Dato: 05.06.2019 
    

Nr. Sak Ansvar 

 Godkjenning av referat Kristin 

 Ingen kommentarer til referatet da det ble sendt ut til godkjenning av 

styremedlemmer.  
 

01/19 Gjennomgang av årshjul Kristin 

 

02/19 Gjennomgang av status økonomi  Heidi 

  

03/19 Gjennomgang av arbeidsoppgaver fra forrige styremøte Kristin 

 

11/19 Status restanse/orientering etter forrige møte:  Kristin 

Sak 25/19 Diverse innkjøp av varer og tjenester 

Vi har kommet i mål med det vi skulle ha kjøpt inn for dette halvåret bortsett fra innbytterbenker. Dette er noe som skal 

prøves å landes til høsten.  

 

Sak 26/19 Kvalitetsklubb  

Det er vedtatt på årsmøte at styre skal arbeide med at Greipstad fotball blir “kvalitetsklubb”. I den forbindelsen skal Ole 

Kristian og Jan og ha møte med veileder fra NFF den 130819 for å gå gjennom hva som skal til for å bli kvalitetsklubb. 

Målet er å komme i gang med dette fra høsten av og komme i mål i løpet av 2020.  

 

Ett av kriteriene for å bli Kvalitetsklubb er at flesteparten av klubbens trenere gjennomfører trenerkurs. Aina har ansvar 

for dette og informerer om at trenerkurs vil bli satt opp slutten av august eller begynnelsen av september.   Aina 

kommer tilbake med tidspunktene. 
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28/19 Egenandel for spillere fra andre klubber som lånes til cup Kristin 

Ett av lagene hadde fått frafall på spillere rett før LKB. Laget ønsket allikevel å delta på cupen men så seg 

nødt til å låne spillere fra annen klubb. Spørsmålet som dukket da opp er hvem som dekker 

påmeldingsavgiften og egenandelen.  

 

Vedtak: Styret vedtar at påmeldingsavgiften skal dekkes av klubben men at den enkelte spiller skal betale 

like stor egenandelen som våre spillere. Alternativt er å bruke lagkassen.  

Det presiseres også at påmeldingen er bindende og at egenandelen vil ikke returneres ved frafall.  

Ved frafall må styret informeres omgående.  

 

29/19 Utleie av klubbhus til trenere og styremedlemmer  Kristin 

Vedtak: Styret har vedtatt at trenere og styremedlemmer kan ta i bruk klubbhuset uten å måtte betale for 

leien ifm feiring av sine egne eller barnets bursdager under forutsetning at klubbhuset vaskes i etterkant av 

feiringen. 

 

30/19 Bruk av kiosk og toaletter i tilknytning til kiosken Kristin 

Styret er enig i at det settes opp en nøkkelboks inne på klubbhuset. Dette fordi det er ønskelig med tilgang 

til toalettene ifm treninger og kamper. Nøklene til toalettene på kiosken og til kiosken vil ligge inni der. 

Trenere vil bli informert om koden og vil stå til ansvar for å låse toalettene etter bruk.  

 

Kiosken er åpen hver onsdag og enkelte mandager. Dersom noen av foreldrekontakter ønsker å holde 

kiosken åpen under kamper på de dagene hvor kiosken i utgangspunktet er stengt- er det lov og anses som 

veldig positiv. Hege Nygård er kontaktperson og ta gjerne kontakt med henne i forkant.   

   

 

 Eventuelt  

-Det er ytret behov for flere 5’ er mål og bedre merking av banen. Kristin sender mail til kommunen og 

spør om 2 ekstra mål og om bedre merking av banen.   

-Ønskelig med tribune. Styret kan ikke ta stilling til dette nå og venter på avgjørelse om hallen .  

-Nils Magne og Kristin informerte om at administrasjonen innstilte på utsette hele hallprosessen til neste 

budsjettperiode. De begrunnet det med at de antok at kostnadene for hallutbygging ville være betydelig 

høyere enn de 20 mil politikere hadde sagt ja til . Nils og Kristin informerer at politikere er derimot positiv 

innstilt til hall.  Administrasjonen er bedt om å se saken på nytt og mulige nedskaleringer som for eksempel 

parkeringsplasser, infrastrukturarbeid samt takkonstruksjonen. Kristin og Nils Magne har fått grønt signal 

fra styret om at GIL har også egne midler som er satt av til dette formålet og ønskes å bruke til utbygging 

av hall. 

 

 Oppfølgingssaker:  

24/19 Samarbeid med håndballen  

25/19 Diverse innkjøp av varer og tjenester  

26/19 Kvalitetsklubb  
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Referent: Irma Fakic 
*se neste side for avsluttede 

 

Neste styremøte: 14.08.19 kl 19.30-22.00  

 

 

 

 

Avsluttede/ferdig behandlede saker:  

Sak 

nr. 

Sak Ansvar Avsluttet 

00/19 Godkjenning av referat Kristin  

01/19 Gjennomgang av årshjul Kristin   

02/19 Gjennomgang av status økonomi Heidi  

03/19 Gjennomgang av arbeidsoppgaver fra forrige styremøte Kristin  

04/19 Signering av taushetspliktskjema for styremedlemmer Kristin 16.01.19 

05/19 Fremtidige styremøter (dato, klokkeslett og intervall) Kristin 16.01.19 

06/19 Gjennomgang og fordeling av arbeidsoppgaver under hvert verv Kristin 16.01.19 

07/19 Evaluering av Kiwi cup Kristin  16.01.19 

08/19 Trener seniorlag 2019 Jan 13.02.19 

09/19 Planlegging av trenersamling i januar/februar Kristin 13.02.19 

10/19 Forberedelser til 17 mai arrangement Heidi/Kjetil 08.05.19 

11/19 Oppfølgingssaker fra forrige møte /orientering etter forrige møte  
Kristin  

 

12/19 Gjennomgang av årshjul Kristin  

13/19 Søknad om stipend- ung trener Kristin 13.02.19 

14/19 Diverse søknader om midler til klubben Kristin 13.02.19 

15/19 Forprosjekt hall Steffen 13.02.19 

16/19 Planlegging av kick off 2019 Kristin 08.05.19 

17/19 Vurdering av innkjøp av 3er baner Kristin 13.02.19 

18/19 Bruk av økonomiske midler til lagkasser Kristin 13.02.19 

19/19 Innspill sendt inn fra Ole K. Skomedal Kristin 13.03.19 

20/19 Orientering til styret fra foreldrekontakter Kristin/Hege 13.03.19 

21/19 Tilbud til keepere Jan 13.03.19 

22/19 Forslag om å lage «staller» langs den nye banen Steffen 10.04.19 

23/19 Sportsplan Jan 08.05.19 

24/19 Samarbeid med håndballen Kristin  

25/19 Diverse innkjøp av varer og tjenester  Kristin   

26/19 Kvalitetsklubb Kristin   

27/19 Sør Cup påmeldingsavgift  Kristin 08.05.19 

28/19 Egenandel for spillere fra andre klubber som lånes til cup 

 

Kristin 05.06.19 

29/19 Utleie av klubbhus til trenere og styremedlemmer 

 

Kristin 05.06.19 

30/19 Bruk av kiosk og toaletter i tilknytning til kiosken 

 

Kristin  05.06.19 

31/19    

32/19    

33/19    

34/19    

35/19    
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36/19    

37/19    

38/19    

39/19    

40/19    

41/19    

42/19    

43/19    

44/19    

 
 

 


